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Ruma je juče slavila ne jednu, već dobijanje dve šrestižne nagrade. Prva je Diploma sa
VELIKOM ZLATNOM MEDALJOM URUČENA NA Međunarodnom sajmu turizma u Novom
Sadu Turističkoj organiuzaciji Ruma za najbolju turističku manifestaciju u 2012. Godini –
RUMFEST. „Rum fest“ je privukao do sada najveći broj ljudi ikada koji se različitim povodima
okupljaju na ovom  gradskom trgu, koga inače i zovu Manifestacionim trgom, jer služi za
okupljanje građana da li iz razonode ili u neke druge svrhe. Drugo veliko priznanje, Velika zlatna
plaketa IV Roglja, najvećeg skupa svih vojvođanskih manifestacija u oblasti privrede, turizma,
kulture, zabave, nedavno održane u novosadskom SPENS-u za „Sremski kolač“, tačnije,
manifestacija koja nosi naziv „I kad prođu slave ostaje kolač“ organizatoru ove manifestacije,
Turističkoj agenciji „Panonija turs“ iz Rume.

      

   Šarmantni voditelj, Boško Negovanović iz Turističke organizacije Ruma, uvodeći goste u
svečanost, rekao je da tajna Rume i Rum festa možda leži u geografskom položaju samog
mesta, koje se ugnjezdilo negde između svinskog i vinskog Srema, pa i vinoljupci i oni koji vole
dobro da pojedu, mogu da uživaju u potpunosti, a zatim dodao:

  

   -Kada sam primao ta priznanja, bili su prisutni novinari, saradnici, i dragi prijatelji koji su
čestitali, ali je ovo lepa prilika da mi i zvanično predstavimo i Sajam turizma i Rogalj i dva
značajna priznanja koja su osvojile ove naše manifestacije. Dozvolite, pre nego što vas
pozdrave domaćini ovog skupa, gospođa Milena Kojić, direktorka TO Ruma i gospodin Petar
Dinitrijević, direktor TA Panonija turs, organizatori Rum festa i „Sremskog kolača“, da nam se
obati naš dragi gost, a ja bih rekao provereni saradnik na ovom planu, kada je reč o
manifestacijama, naročito kada je reč o ženskom stvaralaštvu, gospodin Miroslav Vasin,
pokrajinski sekretar za privredu, zapošljavnje i ravnopravnost polova.

  

   -Pozdravljam sve one koje su došli da podele ovaj divan trenutak sa TO Rume i ljudima koji
su od Rume zaista napravili destinaciju za uživanje. Pitao sam se da li sam više uživao na Rum
festu, ili na Danima slovenske pismenosti, na Festivalu tamburaških orkestara, ili na
manifestaciji posvećenoj kolaču. Jednostavno odgovor ne postoji. A kakva je uloga žena u
svemu tome? Apsolutno odlučujuća. Upravo u ovom momentu, verovali ili ne, u Vojvodini
postoji 1.050 manifestacija, a preko 70% tih manifestacija nose žene, posebno Seoska
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udruženja žena. I kako nam se vratilo sve ono što smo kao Sekretarijat ulagali u to, rekao sam
ni jedan resor, koji sam vodio i koji vodim, nije mi vratio na tako lep način kao što je to resor
pomoći Seoskim ženama Vojvodine. Upravo zbog toga što su one danas nosioci manifestacija
koje predstavljaju najlepšu priliku da se vidi ono najlepše što imamo u Vojvodini, a mi svi znamo
šta je ono najlepše u Vojvodini, čime se to najviše ponosimo, to je upravo naša lepota
različitosti, to što možemo da pokažemo stvaralaštvo žena svih nacija, svih nacionalnosti, to je
ono što želimo da širimo kao misiju van Vojvodine. To pokazuju neše seoske žene. Onaj ko je
bio prisutan na Festivalu ženskog stvaralaštva u Subotici, pre tri nedelje, sigurno se kući vratio
prepun impresija koje ga danima nisu napuštale, to sam bio i ja. Na jednom mestu bilo je 1.500
žena iz svih sela, predstavnica svih naroda i nacija, radovale se i veselile, malo slušale Miru
Banjac i posetiocima nudile sve najlepše što postoji. Seoske žene Vojvodine su poput kolega iz
rumske TO, koje su znale to da isprate, danas su neko ko širi optimizam u Vojvodini, ko nas čini
da verujemo u svoju budućnost. Maločas sam razgovarao sa dragim ženama iz Pećinaca, rekle
su mi da ima nade. Naravno da ima nade, pogledajte ovaj sto, to je naša nada. Ja sam ponosan
što je Srem region gde su Sremice shvatile i prihvatile sve ono što mi želimo. Zbog toga Rumu,
kao srce Srema i TO Rume, koja je sve to shvatila, želim da pozdravim i od srca čestitam na
ove dve nagrade koje su došle u prave ruke i vi ste od Rume, mesta sa tako lepim imenom koje
asocira na rumenilo, napravili rumeno mesto.

  

   Dragan Čanadžić iz Direkcije ocene kvaliteta Novosadskog sajma, Rumljanin poreklom, ali
nije učestvovao u ocenjivanju manifestacija, kategorije u kojoj se nalazila i dobila nagradu TO
Ruma, obraćajući se prisutnima, je rekao:

  

   -Iskoristio bih priliku da se zahvalim direktorki Mileni Kojić i Turističkoj organizaciji Rume na
pozivu i prisustvu ovom lepom okupljanju. Ako se dobro sećam, Milena me je pozvala da
dođem i nešto kažem o njihovoj nagradi. Znajte da sam vrlo ponosan na ono što se u Rumi
dešava u poslednje vreme, ne samo zato što sam odavde rodom. Mimo toga što sam ponosan
uopšte na svoje mesto, jako sam srećan što vidim sve ovde tako lepo razvija. Znajte da u meni
imate jednog velikog navijača u Novom Sadu. Na nedavno održanom 45. Međunarodnom
sajmu turizma na kojem je uzelo učeše znatno više učesnika nego prošle godine kako na
ocenjivanju tako i na štandovima sajmu, što je redak slučaj u poslednje vreme jer se zna da
smo i mi u krizi, nije bilo nimalo lako dodeliti nagrade i odlučiti se za pobednika, jer su mnoga
mesta i manifestacije u Srbiji izuzetno napredovale i u kvalitetu ponude, ali i po posećenosti.
Uveren sam da ćete sledeće godine učiniti da Rum fest bude još bogatiji i da ćemo se videti u
Novom Sadu na manifestaciji Sajam turizma, gde ćete sve to moći da predstavite široj javnosti.
Meni ostaje samo da vam čestitam, da poželim da se ovakvi rezultati i ovakav trend nastave i
da osvajate još puno priznanja u budućnosti.

  

   Milena Kojić, direktorka TO Ruma, bila je kratka i jasna:
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   -Nagrada Novosadskog sajma koju smo osvojili, Velika zlatna medalja, od institucije koja je ne
samo zadužena ocenjivanje manifestacija, već i izuzetno stručna i profesionalna, nam jeste
veliki podstrek, ali i ogromna obaveza. To znači da se u kontinuitetu mora biti bolji. Većina vas
je bilo prisutna na Drugom Rum festu održanom 2. avgusta ove godine, ali bih ja iskoristila
priliku da vas pozovem na sledeći Rum fest, zakazan za isti termin, ali 2013. godine, kao i na
manifestaciju „Od Božića do Božića“, koja će se održavati u intervalu od jednog do drugog
hrišćanskog praznika rođenja Hrista.

  

   Petar Dimitrijević, osnivač „Sremskog kolača“, koja je na IV Roglju dobila Veliku zlatnu plaketu
za najbolju manifestaciju, nije krio uzbuđenje i sreću zbog nagrade:

  

   -Zadovoljstvo mi je što smo baš mi među prvima prepoznali snagu stvaralaštva seoskih žena
na ovim prostorima, a manifestacija „Sremski kolač“ je ovom nagradom dobila svoje priznanje.
Mi smo ove godine na jednom mestu uspeli da okupimo čak 36 aktiva žena. Nažalost, ovaj
prostor nam daje mogućnosti da napredujemo za još nekoliko aktiva. Želje su sve veće, pa se
nadam da će u skladu sa njima da rastu i mogućnosti. Zahvalio bih se za izuzetnu podršku
Pokrajinskoj vladi, pogotovo gospodinu Miroslavu Vasinu, ali ničeg ne bi bilo da nije mojih žena
koje su pripremile onoliko koliko im je vreme dozvolilo. Ja svakako moram prvo njima da se
zahvalim. Pozivam sve da poslednjeg vikenda u februaru 2013. godine, dođu u Rumu na našu
manifestaciju. Siguran sam da ih nećemo razočarati – izjavio je Petar Dimitrijević.

  

   Vi&scaron;e fotografija možete da pogledate&nbsp; o v d e.
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